
 

 

Branko Pavlin, 11.10. 2010 
Poročilo o aktivnosti predsednika Sveta staršev  času od  15. 06. do  10.10.  2010 
 
 

1. Pregled izpolnjevanja sklepov: 
          3. seje SS- Sklep %: OŠ na spletni strani objavi vse pomembne dokumente  
Ugotovitev: sklep le delno realiziran: na spletni strani OŠ manjka: Odlok o 
ustanovitvi šole, zastarel je seznam članov SS, na spletu so obvestila brez 
datuma, Vzgojni načrt šole nima označbe različice; obvestilo o subvencionirani 
prehrani je brez datuma veljavnosti; obvestilo o prevozih je brez datuma….. 
       4. seja SS, sklep 8: Pisne informacije Sveta za preventivo v cestnem prometu  
bodo posredovane staršem preko spleta – ni uresničen! 
       4. seja, sklep 9: Šolski sklad pripravi letno poročilo  in ga predstavi SS - ni 
uresničen.  
 
2. Prejeta in oddana pošta 

 
V času od 9. septembra do 10. oktobra 2010 sem skupno prejel in oddal 84 
elektronskih sporočil – vodstvu šole in posameznim članom.  V času od zadnje 
redne seje SS (10. maj 2010 do 5. julija  2010 – sem skupno prejel ali oddal 25 e- 
sporočil – največ z vodstvom šole. Dvakrat sem se srečal osebno z ravnateljico – 
po 1,5 ure in sicer 23. junija (problematika šolski prevozi) in 5. oktobra (jesenska 
seja SS).  
Naj omenim, da sem s pisnim sporočilom ravnateljico opozoril, da šola krši zakon, 
ker do 25. avgusta  Svet šole ni sprejel Pravilnika o šolski prehrani.  
 
3. Nelegalna  seja SS  27. sept. 2010 

 Poskus diskreditacije predsednika SS na samosklicani seji SS 27. septembra  2010 
s strani ravnateljice, češ da je predsednik ne-kooperativen, je  glede na zgoraj 
navedena dejstva  povsem nepotreben. 
Dejansko stanje je ravno nasprotno: ravnateljica s pošiljanjem nekakovostnih gradiv 
in obrazložitev gradiv za seje SS (nepodpisana, nelektorirana, slabo ali nič 
obrazložena gradiva, gradiva  brez oznake različice dokumenta in brez označenih 
sprememb; nekatera vsebinsko šibka gradiva in še bi lahko naštevali ) – ovira resno 
delo SS. Naj spomnim - na zadnji seji Sveta šole 29.09. 2010 so člani sedeli od 
17.00 do 21.15 – in se ukvarjali z nekaterimi »nujnimi«, a slabo pripravljenimi gradivi, 
da so jih za silo lahko potrdili! 
 
S samovoljnim sklicevanjem seje 27. septembra je ravnateljica prekršila poslovnik 
Sveta Staršev.  S tem je rušila ugled institucije Sveta staršev, vnašala razdor  med 
člane sveta staršev, gradila atmosfero nerazpoloženja in nesodelovanja na relaciji 
starši - šola. V končni konsekvenci je to slabo za naše otroke/učence. 
Nekateri starši so, zaradi kaprice ravnateljice, z udeležbo na nelegalni seji zapravili 
svoj prosti čas in trošili energijo, ki bi jo sicer namenili konstruktivnemu delu za dobro 
učencev OŠ ViČ. 
 
Posledice so že konkretne: predstavnik 7d razreda je zaradi  škodljivega delovanja 
ravnateljice ob sklicevanju te seje že odstopil! 



 
Naj dodam še naslednje opažanje: v letu dni in pol so šolo zapustili trije računovodje, 
več hišnikov, nekdanja večletna šolska psihologinja sedaj dela v podaljšanem 
bivanju, šolo je zapustil dolgoletni pomočnik ravnateljice,  šolo so zaradi stalnih 
nesoglasij z ravnateljico zapustili 4 otroci  nekdanje članice SS in Sveta Šole – za 
morebitne dodatne tovrstne odhode ne vem. Za vse te odhode ravnateljica vedno 
krivi druge – sebe nikoli. In v tem stilu je ob svojem protizakonitem sklicu seje SS 
27.10 – krivdo skušala prevaliti na predsednika SS. Takšen je torej stalni vzorec 
delovanja ravnateljice, ki ga vedno znova občutimo tudi v SS.  Za koga je to dobro? 
 
Priloga: Kronologija dopisovanja šola – predsednik SS za sklic prve seje –  je 
priložena med gradivi za sejo  18. oktobra. 
 
 

4. Zapisnik 5.- dopisne seje Sveta staršev 
 

- Z dopisno sejo Sveta staršev smo pridobivali soglasja predstavnikov staršev 
v svetu staršev za odobritev skupne nabavne  cene delovnih zvezkov in učnih 
pripomočkov v letu 2010/11. Soglasje je dalo 20 od 34 razrednih 
predstavnikov. Zapisnik 5. seje se nahaja na spletni strani šole: 
http://www2.arnes.si/~osljvic3s/docum/zapisnik_sveta_starsev5.pdf 
 

5. Aktiv svetov staršev MOL:  anketa o spremembah  števila delovnih zvezkov in 
učnih pripomočkov v letu 2010/11. 

 
- Na prošnjo aktiva svetov staršev MOL je poročilo pripravilo vodstvo oš 

Vič. Na naši šoli se v šolskem letu 2010/11 NE spreminja število 
delovnih zvezkov (Preglednica 1)– na nekaterih šolah v MOL pa  
(Preglednica 2)! A razprava o tem je predvidena – po sklepu št. 2- iz 5. 
seje Sveta staršev – do konca leta 2010. Verjetno na drugi seji SS. 

-  
               Preglednica 1:              

CENA DZ 

  

RAZRED  Št. DZ  
šol.l.2009-
10  

Št. DZ  
šol.l.2010-11  

% ZMANJŠANJA  

2010-11  

1.R  9 9 /  88,63€  

2.R  9 9 0% 90,04€  

3.R  9 9 0% 91,59€  

4.R  10 10 0% 113,91€  

5.R  8 8 0% 92,25€  

6.R  5 5 0% 66,80€  

7.R  5 5 0% 69,70€  

8.R  8 8 0% 102,10€  



9.R  6 6 0% 76,40€  

SKUPAJ  69 69 0% 791,42€  

 
        Preglednica 2:    Število delovnih zvezkov po šolah MOL     

 
 

 
6. Izobraževanje  za povečanje osebnih kompetenc (veščin)  učiteljev za 

delo z učenci  in starši.  
 

Po posredovanju gospe ravnateljice  Ane Vehar me je poklical g. Janko 
Dolinšek. Je direktor »Amsterdamskega inštituta za celostni razvoj osebnosti«  
d.o.o,   (APDI) (s sedežem v Tehnološkem parku 19, Ljubljana), ki je  izvajalec 
programa LIF (Learning Is Fun oz. Učenje je lahko zabavno) – o čemer lahko 
vsakdo nekaj prebere na spletni strani podjetja http://www.apdi.eu/program-
knjigobube-1 .  
 
Po razgovoru  z g. Dolinškom (1 ura, avgust 2010) ugotavljam naslednje:  
razvoj osebnostnih kompetenc učiteljev je v interesu nas staršev. Institucijo 
APDI ocenjujem kot dovolj zrelo za  izvedbo  ustreznega  izobraževanja. Zato 
predlagam staršem, da   priporočimo vodstvu šole, da se tudi OŠ Vič vključi v 
nacionalno mrežo LIF za povečanje kompetenc – na začetku morda s tremi 
učitelji. To izobraževanje je lahko financirano sprva iz šolskega sklada, 
kasneje pa tudi iz javnih sredstev (občina)  – če se izkaže za koristno in 
uspešno.  Tovrstno izobraževanje naj šola vključi v Letni delovni program 
oziroma v svoj srednjeročni Razvojni program.  
 
G. Dolinšku bi šola  lahko predlagala, da pošlje daljši opis storitev, ki jih nudi 
podjetje, zatem ga morda  povabimo za 10 minut na naslednji sestanek sveta 
staršev- da odgovarja na naša vprašanja.  
 
Predlog sklepa: 



 Svet staršev vodstvu šole predlaga, da prouči možnosti za vključitev  OŠ Vič v 
Nacionalno mrežo LIF  - za povečanje kompetenc učiteljev  – na začetku morda s 
tremi učitelji. To izobraževanje je lahko financirano sprva iz šolskega sklada, kasneje 
pa tudi iz javnih sredstev (občina)  – če se izkaže za koristno in uspešno.  Tovrstno 
izobraževanje naj šola  kot opcijo vključi v Letni delovni program (izobraževanje 
učiteljev) oziroma v svoj srednjeročni Razvojni program. 
 

7. Šolski prevozi 
V torek, 22. junija 2010 me je ga. Vehar povabila na razgovor zaradi odločitve o 
spremembi načina šolskih prevozov.  O tem   naj bi se vodstvo šole skupaj s 
predstavnicama Sveta staršev (ga. Gorenc.ga. Kotar)  – z  MOL ter pristojnimi za 
varnost šolskih prevozov  dogovorilo že v aprilu oziroma maju 2010 – a se ni.  
Ocenjujem, da je bila komunikacija  med vodstvom šole in predstavnicama Sveta 
staršev slaba.  
Tik pred zaključkom pouka, v izredni časovni stiski pa naj bi se starši vozačev 
odločili o eni od spodaj navedenih različic (izsek iz glasovnice):  

 
OSNOVNA ŠOLA VIČ, LJUBLJANA 
Datum: 23.6.2010 
  
VPRAŠALNIK O PREVOZIH UČENCEV V ŠOL. L. 2010/11 
Ime in priimek učenca: _______________________________, Razred (2009/10): 
_________ 
Vprašanje: Katero obliko šolskega prevoza za svojega otroka podpirate? 
                 Obkrožite lahko le en odgovor! 

a) ne želimo nobene spremembe dosedanje organizacije prevoza v šolo in iz 
šole  

       b) zaradi varnosti  podpiram uvedbo dveh dodatnih šolskih avtobusov v 
popoldanskem času (ob 12.45 in 13.45 ), običajni avtobus ob 16.00 ostaja 
nespremenjen. Stroške morebitne uporabe avtobusov  javnega mestnega  prometa 
krijem sam.  
 
 Rezultat glasovanja je bil naslednji: 37 glasovnic je bilo za možnost a), 11 pa za 
možnost b).  Obveljala je možnost a), ki se  izvaja v šolskem letu 2010/11. 
 
Pri tem obstaja dvom o verodostojnosti rezultata glasovanja in sicer iz dveh razlogov: 

- prejetih je bilo le 48 glasovnic – kar  poraja dvom v reprezentativnost 
vprašanih  

- po informaciji ge.  Andreja  Gorenc  otroci iz območja Log-Dolgi most, ki so 
najbolj zainteresirani za različico b) – sploh niso prinesli domov glasovnic. 

 
Predlogi sklepov:  
-Sklep 1: Svet staršev v delovno skupino za urejanje vprašanj o šolskih prevozih 
namesto Andreje Gorenc imenuje še: ….Sašo Masterl (6d) in …. 
 
- Sklep 2: Vodstvo šole naj skupaj in v soglasju s predstavniki delovne skupine za 
urejanje šolskih prevozov do konca leta 2010 oblikuje nov dopis in izvede 
ponovno glasovanje  med vozači glede oblike in urnika šolskega prevoza. Pred 
tem pa vse starše PISNO, celovito seznami z možnostmi in pogoji  za prevoz 
otrok v šolo.  



 
 

 


